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Z A P I S N I K 

sa 152. sjednice Zakonodavnog odbora, održane dana 14. marta 2016. godine 

 

Sjednica je počela u 10 sati. 

Sjednici Odbora je predsjedavala doc. dr Draginja Vuksanović, predsjednica Odbora. 

Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Odbora : prof. dr Miodrag Vuković, Luiđ Ljubo Škrelja, 

Željko Aprcović, Marta Šćepanović, Maida Bešlić i Radovan Obradović . 

Sjednici nijesu prisustvovali sljedeći članovi Odbora: Velizar Kaluđerović zamjenik 

predsjednice Odbora; Neven Gošović, Emilo Labudović, Vladislav Bojović i Veljko Vasiljević. 

Sjednici Odbora su, u svojstvu predstavnika predlagača akata, prisustvovali: dr Vladimir 

Kavarić, ministar ekonomije; Zoran Tomić, sekretar Ministarstva održivog razvoja i turizma; 

Marko Petričević, generalni direktor Direktorata za upravljanje turističkom destinacijom i 

Nebojša Mugoša, samostalni savjetnik u Ministarstvu ekonomije. 

Na početku sjednice usvojeni su zapisnici sa: 147., 148., 149. i 150. sjednice Odbora. 

 

Na predlog predsjednice Odbora dnevni red sjednice je jednoglasno usvojen i glasi: 

1. Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o žigu; 
2. Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o zaštiti topografija 

poluprovodnika; 
3. Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o pravnoj zaštiti industrijskog 

dizajna; 
4. Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o raftingu; 
5. Predlog odluke o donošenju Prostornog plana posebne namjene za Durmitorsko 

područje; 
6. Predlog odluke o obrazovanju Odbora za praćenje i kontrolu realizacije projekta 

izgradnje autoputa Bar – Boljare. 
 

 
Prva tačka dnevnog reda 

Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o žigu 
 
U ime predlagača zakona ovaj Predlog zakona obrazložili su: dr Vladimir Kavarić, ministar 

ekonomije i  Nebojša Mugoša, samostalni savjetnik u Ministarstvu ekonomije. Nakon  rasprave 

Odbor je odlučio sledeće: 

Ustavni osnov za donošenje ovog zakona sadržan je u članu 16 stav 1 tačka 5 Ustava Crne 

Gore,  kojim je propisano da se zakonom, u skladu sa Ustavom, uređuju druga pitanja od 

interesa za Crnu Goru. 

Odbor je ocijenio, sa sedam  glasova "za" (doc. dr Draginja Vuksanović, prof. dr Miodrag 

Vuković, Luiđ Ljubo Škrelja, Željko Aprcović, Marta Šćepanović, Maida Bešlić i Radovan 

Obradović), da je ovaj predlog zakona u skladu sa Ustavom i pravnim sistemom. 
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Odbor je odlučio da podnese sljedeće amandmane: 

AMANDMAN 1 

Naziv Predloga zakona mijenja se i glasi: 

„ZAKON O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O ŽIGU“ 

AMANDMAN 2 

U članu 2 u članu 11 u novom stavu 3 poslije riječi: ,,člana i“ dodaje se riječ ,,odredbe“. 

AMANDMAN 3 

U članu 21 u novom članu 65b stav 1 tačka 6 riječi: ,,neće moći biti“ zamjenjuju se riječima: 

,,ne može biti“. 

    PREDSTAVNIK PREDLAGAČA ZAKONA SAGLASIO  SE  SA  AMANDMANIMA  

ODBORA PA  ISTI, shodno članu 150 stav 3 Poslovnika Skupštine Crne Gore, POSTAJU  

SASTAVNI  DIO OVOG PREDLOGA  ZAKONA   i o njima Skupština posebno ne odlučuje. 

Odbor je konstatovao da o Predlogu ovog  zakona Skupština odlučuje u skladu sa 

Amandmanom IV stav 1 na Ustav Crne Gore, kojim je propisano da većinom glasova svih 

poslanika Skupština donosi zakone kojima se uređuje, između ostalog, način ostvarivanja 

sloboda i prava građana. 

Odbor predlaže Skupštini da usvoji  Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o žigu. 

Odbor je konstatovao da u ovom predlogu zakona postoje  pravno - tehničke greške koje, u 

pripremi zakona za objavljivanje, treba otkloniti. Predlagač zakona se saglasio sa navedenom 

konstatacijom, a navedene ispravke glase: 

- U članu 8 u uvodnoj rečenici stava 1 riječ ,,koji“ zamjenjuje se riječju ,,koja“. 

- U članu 14 u članu 55 u novom stavu 4 poslije riječi ,,preduzetniku“ dodaju se riječi:  ,,u 

iznosu“. 

- U članu 19 u uvodnoj rečenici  stava 1 riječ ,,koji“ zamjenjuje se riječju ,,koja“. 

- U članu 20 u uvodnim rečenicama st. 2 i 5 riječ ,,koji“ zamjenjuje se riječju ,,koja“. 

Za izvjestioca Odbora određen je poslanik  prof. dr Miodrag Vuković, član Odbora. 

                                                                                                        

Druga tačka dnevnog reda 

Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o zaštiti topografija poluprovodnika 

U ime predlagača zakona ovaj Predlog zakona obrazložio je dr Vladimir Kavarić, ministar 

ekonomije. Nakon  rasprave Odbor je odlučio sledeće: 

Ustavni osnov za donošenje ovog zakona sadržan je u članu 16 stav 1 tačka 5 Ustava Crne 

Gore kojim je propisano da se zakonom u skladu sa Ustavom uređuju druga pitanja od interesa 

za Crnu Goru.  
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Odbor je ocijenio, sa sedam glasova ,,za” (doc. dr Draginja Vuksanović, prof. dr Miodrag 

Vuković, Luiđ Ljubo Škrelja, Željko Aprcović, Marta Šćepanović, Maida Bešlić i Radovan 

Obradović),  da je ovaj Predlog zakona u skladu sa Ustavom i pravnim  sistemom.  

Odbor je odlučio da podnese sledeći amandman: 

AMANDMAN 1 

Naziv zakona mijenja se i glasi: 

,,ZAKON O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O ZAŠTITI TOPOGRAFIJA 

POLUPROVODNIKA“. 

Predstavnik predlagača zakona, ministar ekonomije dr Vladimir Kavarić,  saglasio se sa 
amandmanom Odbora pa isti, shodno članu 150 stav 3 Poslovnika Skupštine Crne Gore,  
postaje sastavni dio Predloga zakona i o njemu Skupština posebno ne odlučuje.  
 
Odbor je konstatovao da u Predlogu zakona postoje pravno – tehničke greške koje, u pripremi 

zakona za objavljivanje, treba otkloniti. 

Predstavnik predlagača zakona, ministar ekonomije dr Vladimir Kavarić,  saglasio se sa 

navedenom konstataciom, a navedene ispravke glase: 

 
U članu 4, kojim se u članu 11 osnovnog zakona poslije stava 3 dodaju dva nova stava, u 

novododatom stavu 4 riječi: ,,st. 1 od 3“ zamjenjuju se riječima: ,,st. 1, 2 i 3“. 

U članu 7, u novododatom članu 15b, u stavu 1 poslije riječi: ,,Novčanom kaznom“ dodaju se 

riječi: ,,u iznosu“. 

U st. 2 i 3 poslije riječi: ,,novčanom kaznom“ dodaju se riječi: ,, u iznosu“. 

 

Odbor je konstatovao da o ovom Predlogu zakona Skupština odlučuje u skladu sa       

Amandmanom IV stav 1 Ustava Crne Gore, jer se ovim Predlogom zakona uređuju prava 

građana. 

Odbor predlaže Skupštini da usvoji ovaj Predlog zakona. 

Za izvjestioca  Odbora određen  je poslanik Luiđ Ljubo Škrelja, član Odbora. 
 
                                                                                                                                                                    

Treća tačka dnevnog reda       

Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o pravnoj zaštiti industrijskog 

dizajna     

U ime predlagača zakona ovaj Predlog zakona obrazložili su: dr Vladimir Kavarić, ministar 

ekonomije i  Nebojša Mugoša, samostalni savjetnik u Ministarstvu ekonomije. Nakon  rasprave 

Odbor je odlučio sledeće: 
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Ustavni osnov za donošenje ovog zakona sadržan je u članu 16 stav 1 tačka 5 Ustava Crne 
Gore, kojim je propisano da se zakonom, u skladu sa Ustavom, uređuju druga pitanja od 
interesa za Crnu Goru. 
 
Odbor je ocijenio, sa sedam glasova „za“ (doc. dr Draginja Vuksanović, prof. dr Miodrag 
Vuković, Luiđ Ljubo Škrelja, Željko Aprcović, Marta Šćepanović, Maida Bešlić i Radovan 
Obradović), da je ovaj Predlog zakona u skladu sa Ustavom i pravnim sistemom.  

 
Odbor je odlučio da podnese sljedeće amandmane: 

 
AMANDMAN 1 
Naziv predloga zakona mijenja se i glasi: 

„ZAKON O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O PRAVNOJ ZAŠTITI INDUSTRIJSKOG 
DIZAJNA“. 
 
AMANDMAN 2 
Čl. 3 i 4 brišu se. 
Vrši se prenumeracija preostalih članova. 
 
AMANDMAN 3 
U članu 8 naziv člana 19 i oznaka člana 19 brišu se. 
 
AMANDMAN 4 
U članu 19 naziv poglavlja mijenja se i glasi:  

„VIIa. DIZAJN ZAJEDNICE“. 

 
PREDSTAVNIK PREDLAGAČA ZAKONA, ministar dr Vladimir Kavarić,  SAGLASIO SE 
SA  AMANDMANIMA 1, 3 i 4  PA  ISTI, shodno članu 150 stav 3 Poslovnika Skupštine 
Crne Gore, POSTAJU  SASTAVNI DIO OVOG PREDLOGA ZAKONA i o njima Skupština 
posebno ne odlučuje. 
 
Predstavnik predlagača se nije izjasnio o Amandmanu 2. 
 
Odbor je konstatovao da o ovom Predlogu zakona Skupština odlučuje u skladu  sa  
Amandmanom IV stav 1 na Ustav Crne Gore kojim je propisano da većinom glasova svih 
poslanika Skupština donosi zakone kojima se uređuju, između ostalog, način ostvarivanja 
sloboda i prava građana. 

 
Odbor predlaže Skupštini da usvoji ovaj Predlog zakona. 

 
Takođe, Odbor je konstatovao da u predloženom zakonu postoje pravno – tehničke greške 
koje je potrebno korigovati. Sa konstatacijom Odbora saglasio se predstavnik predlagača 
zakona, pa na taj način, korigovane odredbe postaju sastavni dio ovog Predloga zakona. 
 
PRAVNO - TEHNIČKE KOREKCIJE: 

- U članu 13 riječ „ogan“ zamjenjuje se riječju „organ“. 

- U članu 16 poslije riječi „dodaju“ dodaje se riječ „se“, a poslije riječi „roku“ dodaje se tačka.  

- U članu 19, u nazivu člana 41c riječ „zajednice“ zamjenjuje se riječju „Zajednice“. 
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- U članu 20, u izmijenjenom članu 43 stav 2 riječi: „tač. 5 do 7“ zamjenjuju se riječima: „tač. 5, 

6 i 7“ a u stavu 4 tačka 3 riječi „tač. 4 do 6“ zamjenjuju se riječima: „tač. 4, 5 i 6“. 

- U članu 21 poslije riječi „dizajna.“ dodaju se znaci izvoda. 

- U članu 23 poslije riječi: „preduzetniku“ dodaju se riječi: „u iznosu“. 

- U članu 27 oznaka poglavlja „XA.“ zamjenjuje se oznakom „Xa.“. 

 
Za izvjestioca Odbora određen je poslanik Željko Aprcović, član Odbora. 
 
Četvrta tačka dnevnog reda           

Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o raftingu 

Odbor,u skladu sa članom 67 stav 1 Poslovnika Skupštine Crne Gore, nije razmotrio Predlog 

zakona jer predstavnik predlagača zakona, ministar Branimir Gvozdenović, nije prisustvovao 

sjednici Odbora. 

Peta tačka dnevnog reda     

Predlog odluke o donošenju Prostornog plana posebne namjene za Durmitorsko 

područje 

Odbor,u skladu sa članom 67 stav 1 Poslovnika Skupštine Crne Gore, nije razmotrio Predlog 

odluke jer predstavnik predlagača odluke, ministar Branimir Gvozdenović, nije prisustvovao 

sjednici Odbora. 

Šesta tačka dnevnog reda 

Predlog odluke o obrazovanju Odbora za praćenje i kontrolu realizacije projekta 

izgradnje autoputa Bar – Boljare 

Odbor,u skladu sa članom 67 stav 1 Poslovnika Skupštine Crne Gore, nije razmotrio Predlog 

odluke jer predstavnik predlagača odluke, nije prisustvovao sjednici Odbora. 

 

                                      Sjednica je završena u 10  sati i 50 minuta. 

 

 

SEKRETAR ODBORA                                                         PREDSJEDNICA ODBORA 

    Vlatko Šćepanović                                                            Doc. dr Draginja Vuksanović 

 

 

 

 


